
علامه حسن زاده

شماره پرسش: ۵۴۳۹
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متن پرسش

به نام خدا و با عرض سلام چندی پیش شبکه 3 فیلم همایش طبیب رو حانی را نشان داد و در عینی

که علامه حسن زاده نشسته بود دایم از ایشلت تعریف و تمجید شد درست است که ایشان بری از

غرور و عجب هستند و لی ایا این کار درست است خصوصا مردم که می بینند چه قضاوتی می کنند

من که بسیار به ایشان علاقه مند و با اثار ایشان اشنایی دارم حس بدی به من دست داد ایا این حس

غلط است

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در هر صورت حضرت آقا از سالهای گذشته در این دنیا و در این وادیها

نیستند که بخواهند این سخنان را بشنوند. باطل سراب است و برای اهلش معلوم است که آب

نیست. آقا را نشناختهاید که حس بدی به شما دست داد. موفق باشید


